
Concept dd. 6 juni 2022

Verslag 1 juni 2022 Algemene ledenvergadering KBO

De jaarlijkse ledenvergadering van KBO Erp-Keldonk-Boerdonk is gehouden op woensdag 1 
juni 2022 om 13.30 uur tijdens een bijeenkomst van de leden in Ontmoetingscentrum ”Ter 
Aa” te Erp. Bestuurslid Maria van Asseldonk is verhinderd en de overige bestuursleden zijn 
aanwezig.

De dagvoorzitter geeft eerst het woord aan Jan Bressers van de Gemeente Meierijstad die 
een korte toelichting op het aspect Wonen, Welzijn en Zorg geeft en afsluit met de 
uitnodiging om ieders wensen met betrekking tot wonen in Erp kenbaar te maken  en wel 
medio juli tijdens een bijeenkomst in Ter Aa. De uitnodiging volgt nog, o.a. via de Erpse 
Krant.

Vervolgens spreekt pastoor Rombauts de leden toe over zijn ervaring met het spreekwoord: 
“Een ezel stoot zich geen twee keer aan dezelfde steen” en de door hem veel aanhoorde 
wens om samen een te blijven en de eenheid te bewaren.

Daarna volgt de jaaarvergadering.

1. Opening
De voorzitter opent de ledenvergadering, staat stil bij hen die ons ontvallen zijn en 
steekt de KBO-kaars aan. 

2. Verslag jaarvergadering 8 september 2021
Het verslag van de jaaractiviteiten 2020 is in nieuwsbrief 8 van 2021 opgenomen, een
terugblik op het sociale gedeelte van de algemene ledenvergadering met 
vrijwilligersbloemetje is in de Nieuwsbrief 9 van 2021 gepubliceerd. Het volledige 
verslag van 8 september is op de website www.kbo-erp-keldonk-boerdonk.nl in te 
zien en het is op verzoek toegezonden. Speciaal wordt gewezen op de herdenking 
van de overleden leden die met name zijn genoemd.
Er zijn geen opmerkingen op het verslag en dit wordt ongewijzigd vastgesteld met 
dank aan de notuliste.

3. Verslag secretaris jaaractiviteiten 2021 
De voorzitter geeft het woord aan de secretaris Bernadette Habraken-van den Bergh 
voor een toelichting op het sociaal verslag. Het verslag van de activiteiten is 
opgenomen in de Nieuwsbrief 3-2022.
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De secretaris memoreert dat in 2021  activiteiten en evenementen minimaal hebben 
plaatsgevonden. Een nieuwe activiteit is opgestart in oktober namelijk Dammen en 
Schaken. 
Gelukkig is in maart 2022 weer met de meeste activiteiten gestart. 

De secretaris wordt bedankt voor het verslag en de toelichting.

4. Financieel verslag 2021
Het financieel verslag ligt op de tafels en de voorzitter geeft het woord aan onze 
penningmeester, Jan van Stiphout.
Jan geeft een korte toelichting op de begrijpelijke afwijkingen ten opzichte van 
voorgaande jaren omdat er veel minder activiteiten hebben plaatsgevonden. 
Bijvoorbeeld de door onze vereniging betaalde huren zijn lager dan begroot en dus 
ook de bijdragen van anderen in de huren. Toch is er een positief resultaat geboekt 
van € 3.415,96. 
Er zijn geen vragen of opmerkingen vanuit de vergadering. 

5. Verslag kascontrolecommissie 
Van de kascommissie neemt de heer Huub van de Wijdeven het woord. Hij geeft aan 
dat de commissie geen onregelmatigheden heeft geconstateerd en dat de 
administratie er goed en naar behoren uitziet. Voorgesteld wordt om aan het bestuur
décharge te verlenen. Bij acclamatie wordt aan het bestuur décharge verleend.  
De voorzitter bedankt de penningmeester en de kascommissie.    

Gewoonlijk treedt jaarlijks een persoon van de commissie af en wordt een nieuw lid  
benoemd. De kascommissie bestaat momenteel uit twee leden en bij voorkeur komt 
er nog een reserve lid. Huub van de Wijdeven is volgens rooster aftredend.
Maria van Bree-van Brussel uit Erp stelt zich beschikbaar en de vergadering stelt haar 
als lid van de kascommissie aan. 
De voorzitter bedankt Huub van de Wijdeven voor zijn inzet.

6. Aanvullende agendapunten en mededelingen door de voorzitter
Er worden geen aanvullende agendapunten aangedragen.

Mededelingen door de voorzitter: 
- Activiteiten
We mogen weer alle activiteiten hervatten maar hebben gemerkt dat er toch nog 
voorzichtigheid heerst. We respecteren dit. Toch gunnen we graag weer als vanouds 
iedereen de kans om aan activiteiten deel te nemen. Het bestuur, de organisatoren 
en overige vrijwilligers doen er alles aan om activiteiten en 
gelegenheden om gezellig samen te zijn, aan te bieden. Deze maand hebben we 
naast de wekelijkse activiteiten ook de nieuwe ledenbijeenkomst op 13 juni en de 
musical “Dagboek van een Herdershond”. Laten we genieten nu het weer kan.

2 20220802 



- Bestuurlijke aansprakelijkheid
Wat betreft de aansprakelijkheid van het bestuur heeft de nieuwe wet Wet Bestuur 
en Toezicht Rechtspersonen (WBTR) nog niet tot formele wijzigingen geleid. Alle 
bestuursleden zijn gebonden aan de AVG, de Algemene Verordening 
Gegevensbescherming, waarvan het handboek bij de ingang ter inzage ligt, de 
ledenadministrator heeft een extra AVG vrijwilligersverklaring ondertekend en er is 
extra veiligheid gewaarborgd ten aanzien van de penningmeester. Laatstgenoemde 
stuurt ter supervisie per maand een overzicht van de (bancaire) af- en bijschrijvingen 
naar de voorzitter.
Zodra de statuten gewijzigd worden om een of andere reden zal de wijziging in het 
kader van de WBTR uiteraard worden meegenomen. KBO-Brabant heeft een voorstel 
gedaan voor de beoogde wijziging van het huishoudelijk reglement dat op 30 juni 
aanstaande ter goedkeuring wordt voorgelegd. In afwachting daarvan is er ook voor 
onze afdeling nog geen concreet voorstel tot wijziging van het huishoudelijk 
reglement. In de volgende ledenvergadering 2023 zullen de wijzigingen aan al onze 
leden ter goedkeuring worden voorgelegd.
-  Energietoeslag minima
In de laatste nieuwsbrieven hebben we gewezen op de mogelijkheden voor het 
aanvragen van de energietoeslag van € 800,00 voor de minima. Wanneer u denkt dat
u mogelijk voor de toeslag in aanmerking komt, dien dan een aanvraag in. Het kan via
de website maar ook via een papieren formulier. Heeft u hulp nodig, neem dan 
contact op met de gemeente, onze belastinginvulhulpen of KBO Helpt.
- Als laatste en zeker niet te vergeten: volgend jaar bestaat onze vereniging 60 jaar. 
Een mijlpaal om niet te vergeten. Dit willen we graag groots vieren. Wij gaan ermee 
aan de slag.

Vanuit de vergadering zijn er geen mededelingen.

7. Bestuursverkiezing
Volgens rooster is na drie periodes Bernadette Habraken, secretaris, aftredend. 
Bernadette  is niet herkiesbaar. 
Zoals u heeft kunnen zien in de nieuwsbrief en op de website, heeft José van de 
Wijdeven zich aan u voorgesteld en is zij bereid om toe te treden tot het bestuur.  
Het bestuur draagt haar voor als kandidaat bestuurslid. Er zijn geen andere 
kandidaten aangemeld en het bestuur stelt voor om José te benoemen tot 
bestuurslid.  
José wordt bij acclamatie gekozen. Zij bedankt de vergadering voor het in haar 
gestelde vertrouwen en kijkt er naar uit om een positieve bijdrage te kunnen leveren.

José, gefeliciteerd en bedankt dat jij je binnen het bestuur voor onze vereniging wilt  
inzetten.
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Vervolgens neemt vice-voorzitter Antoon van Lanen het woord. Ine is aftredend en er
zijn geen kandidaten voor de functie van voorzitter aangedragen.  Bij acclamatie 
wordt zij herkozen. Vervolgens spreekt Antoon haar toe:  
Ja Ine, de rollen worden nu even omgedraaid en ik mag de plaats achter dit 
spreekgestoelte innemen. Normaal heb jij de touwtjes in handen en voer jij de regie. 
Nu even niet en mag jij gelaten het een en ander over je heen laten komen.
Jij bent al 9 jaar voorzitter en geeft tot volle tevredenheid leiding aan onze vereniging
Je hebt in al die jaren vele leden voor hun verdiensten in het zonnetje gezet. Jij bent 
punctueel, attent en heel precies. Jij zorgt ervoor dat juridisch alles in orde is.
KBO-Brabant hanteerde tot voor kort de stelregel dat het wenselijk was dat een –
bestuurslid na 3 periodes van 3 jaar zou aftreden. Gelukkig zijn ze daarvan afgestapt 
en hopen we nog lange tijd van jouw kwaliteiten gebruik te mogen maken.
Als waardering voor het vele werk wat jij voor onze vereniging hebt verricht wordt 
aan jou een boeket bloemen overhandigd.

Ine bedankt voor het in haar gestelde vertrouwen en hoopt haar inzet te continueren
hoewel ze er recent een paar taken bij heeft gekregen.

8. Rondvraag en sluiting ledenvergadering
Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 

Met dank aan allen voor de aanwezigheid en aandacht sluit de voorzitter de 
vergadering af om 14.15 uur.

Voorzitter Secretaris

Ine van Vugt-van Moorsel  Jan van Stiphout
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Uitreiking Zilveren Speld en Oorkonde aan Bernadette Habraken
De voorzitter wil Bernadette even op de voorgrond zetten en haar bedanken voor haar inzet 
als bestuurslid en secretaris van onze afdeling gedurende de afgelopen 9 jaren. Jarenlang als 
aanspreekpunt voor iedereen die met onze afdeling te maken heeft. Naast het secretariaat 
was zij ook actief in diverse commissies en met enkele van de activiteiten gaat ze door. 
Als blijk van waardering werd de zilveren speld met oorkonde aangevraagd bij KBO-Brabant 
en de voorzitter vindt het een eer om de speld te mogen uitreiken en opspelden. 
Ook echtgenoot Frans wordt bedankt voor zijn ondersteuning en Bernadette mag de 
bloemen en de envelop in ontvangst nemen. 

Bernadette bedankt het bestuur voor het in haar gestelde vertrouwen en iedereen in de 
zaal. Zij heeft heel prettig samengewerkt. 
Een speciaal dank je wel voor Ine dat zij als voorzitter door blijft gaan. 

Na het eerste optreden  van het trio ‘Tis toch wa’ wordt  het Vrijwilligersbloemetje 
uitgereikt
Voorzitter: We zijn als vereniging veel dank verschuldigd aan onze vrijwilligers en zetten er 
elk jaar een in het zonnetje door een bos bloemen uit te reiken. Een van de mooiste dingen 
die je als voorzitter mag doen. Dit jaar is de keuze gevallen op 4 bezorgers van de Erpse 
Krant, één uit Erp, twee uit Keldonk en één uit Boerdonk: Willy van de Ven, Jan van de Acker,
Martina Verbakel en Riek de Groot.
Al ongeveer 25 jaar bezorgen zij met vele anderen de Erpse Krant in alle brievenbussen van 
Erp, Keldonk en Boerdonk. Heel hartelijk dank daarvoor. Een welverdiende bos bloemen met
een daverend applaus.    

Sluiting 
De voorzitter dankt de aanwezigen, cabaretgroep ‘Tis toch wa’ en de medewerkers van Ter 
Aa en sluit de middag met een ’Wel Thuis’ om 17.00 uur.  
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